
Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2020  
 
Kurt Myrabakk (FRP) fratrådte som inhabil i behandling av saken (jfr. forvaltningsloven §6). 
Thomas Kruksve (FRP) tiltrådte som vara. 
 
Behandling: 
 
Ivar Rostad (KL), Harald Fagervold (PP) og Thomas Kruksve (KRF) fremmet følgende 
forslag: 
Saken utsettes til etter behandlingen av barnehageutredningen 2021. 
 
Utsettelsesforslaget falt med 17 mot 20 stemmer. 
De som stemte for: Anne Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Ivar Rostad (KL), Johan Engvik 
(KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), 
Marthe Småvik (FRP), Thomas Kruksve (FRP), Arvid P. Steen (H), Benjamin Schei (H), Rune 
Schei (H), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP). 
 
Harald Fagervold (PP) og Marthe Småvik (FRP) fremmet følgende alternative forslag: 
PP og FRP vil bygge barnehage i Vanvikan for 60 ekvivalenter. 
Men prisen må ned, vesentlig. 
Og realitetsbehandlingen må komme når utredningen foreligger. 
 
Forlaget falt med 7 mot 30 stemmer. 
De som stemte for: Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP), 
Marthe Småvik (FRP), Thomas Kruksve (FRP), Vegard Heide (MDG) 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet følgende forslag på vegne av SP, AP, KRF og H: 
Revidert punkt 2:  
Kalkylene for nybygg Vanvikan barnehage er innenfor rammen på kr 41 mill. og arbeidet 
videreføres innenfor konseptets rammer. Om rammen på 41 mill. viser seg å være urealistiske 
å gjennomføre skal saken tilbake til kommunestyret for ny behandling.  
 
Forslaget ble vedtatt med 28 mot 9 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Marthe Småvik (FRP), Thomas 
Kruksve (FRP), Harald Fagervold (PP). 
  
Nytt punkt 3:  
Administrasjon fortsetter arbeidet med tilrettelegging for at interessenter kan igangsette 
utbygging av boligfeltet i Arnfjæra. Målet for samarbeid er økonomisk besparelse i form av salg 
av tomt, samt deling av kostnader når det gjelder veitilførsel og infrastruktur med bl.a. vann, 
avløp, strøm og fiber. 
 
Forslaget ble vedtatt med 30 mot 10 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen 
(PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP). 
 
Oppvekstutvalgets forslag til vedtak med vedtatte endring/tilleggspunkt fra SP, AP, KRF 
og H ble vedtatt med 34 mot 13 stemmer. 
De som stemte imot: Ivar Rostad (KL), Johan Engvik (KL), Janne Dyrendahl (KL), Didrik 
Frengen (KL), Arnar Utseth (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Marthe Småvik (FRP), Thomas 
Kruksve (FRP), Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Mona Foss (PP), Kjetil Sund (PP), 
Vegard Heide (MDG). 
 
 
Endelig vedtak: 



1. Vanvikan barnehage bygges for 72 ekvivalenter. 
2. Kalkylene for nybygg Vanvikan barnehage er innenfor rammen på kr. 41 mill. og arbeidet 

videreføres innenfor konseptets rammer. Om rammen på 41 mill. viser seg å være 
urealistiske å gjennomføre skal saken tilbake til kommunestyret for ny behandling. 

3. Administrasjonen fortsetter arbeidet med tilrettelegging for at interessenter kan igangsette 
utbygging av boligfeltet i Arnfjæra. Målet for samarbeid er økonomisk besparelse i form av 
salg av tomt, samt deling av kostnader når det gjelder veitilførsel og infrastruktur med bl.a. 
vann, avløp, strøm og fiber. 

 
 
 
 


